



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P18083

Counselling Service for Parents
家長輔導服務

In order to enhance students' growth and home-school cooperation, an individual counselling service will be provided for parents on Parents Day (24th February, 2019), with 30 to 40 minute per session. The counsellor is an experienced social worker. The quota will be 14 sessions with priority based on form teachers' advice. The venue is the Interview Room on the Ground Floor of our school.

為提昇家校合作機會及協助家長有效地輔導學生成長，本校將於二月二十四日（家長日）提供家長個別輔導服務，由兩位具經驗的非本校駐校社工負責。參與的家長將獲編配約見時間（每節約 30 至 40 分鐘），名額約十四名，如超出名額上限，校方將參考班主任建議作取錄原則。地點為本校地下面談室。

Profile of the counsellor 輔導社工資歷（非本校駐校社工）：

Name 姓名 Profile 資歷	Ms Kwok Mei Ha 郭美霞女士 Senior social worker from The Boys and Girls Clubs Association 任職於香港小童群益會的資深專業註冊社工，具備多年青少年輔導服務經驗。
Name 姓名 Profile 資歷	Mr Chow Chi Man 周志文先生 Centre-in-charge of Jockey Club Cheung Hang C & Y Integrated Services Centre 任職於長亨青少年綜合服務中心的資深專業註冊社工，具備多年青少年輔導服務經驗。

Please acknowledge by replying the slip below and return to your form teacher on or before 25th January, 2019.

敬請填妥回條，予 貴子弟於一月廿五日（星期五）或之前交還班主任。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長
22nd January, 2019 二零壹九年一月廿二日



Reply Slip 回條

P18083

I knowlege the above captioned parents' letter concerning 'Counselling Service for Parents'. I *

本人知悉 貴校來函有關「家長輔導服務」事宜。本人*

- will participate in the counselling service. 將會參加是次輔導服務
- will not participate in the counselling service. 將不會參加是次輔導服務

Name of Student 學生姓名：_____

Class 班別：_____ CSNO 班號：_____

Name of Guardian 監護人姓名：_____

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：_____

Date 日期：_____

* Please put a ✓ in the appropriate box 請於適當 內填上「✓」號